
Referat bestyrelsesmøde Distrikt Jylland-Fyn den 11 Maj 2023 Teams møde 

Ny dommervogn er kommet godt i gang. 

Det tyder på at der er endnu større behov for hjælp til udarbejdelse af skilteplaner. Der er fundet en person 

med ekspertise på området som kan hjælpe hermed. 

Vi mangler stadig frivillige til hjemtagning. Specielt på Mtb og landevej. 

Der er uddannet flere kommissærer. 

Den økonomiske situation i DCU med budgetafvigelser som blev delvis belyst på kongressen kan give 

anledning til bekymring. DCU bestyrelse opfordres til at få overblik og skabe gennemsigtighed. 

DCU arrangementer på DCU kalender. Der skal ikke fremgå arrangementer der ikke tilhører DCU. 

Gravel blev vendt. 


